
 

1 
 

Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
18/04/2024 19:30h – EVC  

 
Présent/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher,  
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae, Johan Van Riet 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Commissies/commissions: Michel Loppe, Leo Bergmans 

 
Uitgenodigd, Invité 
o Luc Haegemans (voorzitter VV) & Gerrit Matthijs (financieel beheerder VV) 

 
Verontschuldigd/excusé: 
o  Arturo di Giacomo, Stefan De Keijser 
 
verslaggever/rapporteur: 
o  Guy Juwet 
 
 

 
Guy heet iedereen welkom op deze meeting. Heel 
specifiek wordt Luc Haegemans en Gerrit Matthijs 
welkom geheten als nieuwe voorzitter en financieel 
beheerder Volley Vlaanderen. Zij werden voor deze 
vergadering uitgenodigd als externe expert door Volley 
Vlaanderen. 

 
COMMISSIES 
 
1.    MNC 

 
1.1. Problematiek stijgen / dalen 

De club Marke-Webis (kampioen Nat1H) wenst 
gebruik te maken van de uitzonderingsmaatregel 
welke dit seizoen voor het eerst werd voorzien 
om niet te moeten stijgen naar de Liga, ondanks 
de versoepelde maatregelen. Dit kan op dit 
moment niet toegestaan worden omdat de club 
zelfs nog geen licentie voor Liga Heren 
aanvroeg. De uitzondering is gekoppeld aan het 
niet verkrijgen van de nodige licentie. Geen 
licentie aanvragen als kampioen geeft geen recht 
op de uitzonderingsmaatregel 
(competitiereglement art 5.3.1). 

1.2. Paul meldt dat de club VT Safesign Hasselt 
(Nat1H) niet meer zal inschrijven na deze 
competitie. 

1.3. De reglementen werden geamendeerd tijdens 
vorige raad van bestuur. De aangepaste versie 
werd tijdig bezorgd aan alle bestuurders door 
Michel. Liga Dames was in de veronderstelling 
dat, net als bij de Liga Heren, zij ook geen daler 
zouden hebben na komend seizoen (2024-25). 
De vergadering beslist dan ook om Michel te 
vragen om ook bij Liga Dames geen daler te 
voorzien in het reglement.  Bedoeling is om op 
termijn te stijgen naar 12 ploegen en ook een 
licentiesysteem in te voeren. 
 

 
Guy souhaite la bienvenue à tous à cette réunion. 
Plus précisément, Luc Haegemans et Gerrit Matthijs 
sont les bienvenus en tant que nouveaux présidents 
et directeurs financiers de Volley Vlaanderen. Ils ont 
été invités à cette réunion en tant qu’experts 
externes par Volley Vlaanderen. 

 
COMMISSIONS 
 
1.  MNC 
  
1.1. Problème de montée / descente 

Le club Marke-Webis (champion Nat1H) souhaite 
profiter de la mesure exceptionnelle qui a été 
prévue pour la première fois cette saison pour ne 
pas devoir monter en Ligue, malgré les mesures 
d'assouplissement. Cela ne peut être autorisé 
pour le moment car le club n'a même pas encore 
demandé de licence pour la LIGH. L'exception 
est liée à la non-obtention de la licence 
nécessaire. Le fait de ne pas demander de 
licence en tant que champion ne donne pas droit 
à la mesure d'exception (règlement de la ligue art 
5.3.1). 

1.2. Paul signale que le club VT Safesign Hasselt 
(Nat1H) ne s'inscrira plus après cette 
compétition. 

1.3. Le règlement a été modifié lors de la dernière 
réunion du conseil d'administration. La version 
modifiée a été remise à temps à tous les 
administrateurs par Michel. La LIGD partait du 
principe que, comme la LIGH, elle n'aurait plus 
de descendant après la saison prochaine (2024-
25). L'assemblée décide donc de demander à 
Michel de ne pas prévoir de descendant dans les 
règlements pour la Ligue des dames également.  
L'intention est de passer à terme à 12 équipes et 
d'introduire également un système de licence. 
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1.4. De bekerreglementen (Belgian Cup en 
Interfederale Beker) worden goedgekeurd. 

1.5. De competities in de nationale reeksen (ook 
voor de beide liga’s) starten tijdens het 
weekend van 21 en 22 september.  

1.6. De supercup zal gespeeld worden tijdens het 
weekend van 14 en 15 september (één 
organisator voor de beide wedstrijden tussen de 
kampioenen en bekerwinnaars van seizoen 
2023-24 wordt gezocht). Organisatie wordt 
verzorgd door Topvolley Belgium in overleg met 
de beide liga’s. 

 
2. NSC ( agendapunten ingestuurd door Arturo Di 

Giacomo via mail) 
 

2.1. Problematiek scheidsrechterspolo’s: de 
problematiek met betrekking tot de 
verkoopprijzen en verdeling van de nieuwe 
polo’s  werd tijdens vorige vergadering 
uitgebreider toegelicht door Arturo Di Giacomo. 
De door Volley Vlaanderen voorgestelde 
verkoopprijzen van de polo’s houden geen 
rekening met de sponsoring die hiervoor 
ontvangen wordt vanwege de Nationale Loterij. 
Paul meldt dat dit een dossier is dat moet 
opgenomen worden door de commissie 
Nationale Dossiers. Paul meldt dat Stijn Van 
Kerckhove nog steeds waarnemen algemeen 
directeur is en tot 1 juni 2024 de 
vertegenwoordiger is voor Volley Vlaanderen in 
deze commissie. Na 1 juni wordt dit Filip Buijs. 

2.2. Een verslag van de commissievergadering op 
26/03 werd doorgestuurd voor vertaling aan het 
secretariaat Volley Belgium maar werd blijkbaar 
niet verdeeld onder de bestuurders. 

2.3. De vergadering kiest ervoor om de betaling van 
de scheidsrechters in de nationale reeksen 
uitsluitend nog toe te laten via overschrijving 
vooraf op rekening van de scheidsrechters. De 
scheidsrechter wordt gevraagd om minimaal drie 
werkdagen voor de wedstrijd zijn onkostennota in 
te dienen zodat de clubs voldoende tijd hebben 
om de betaling uit te voeren. 

2.4. Video-challenge bij de Liga Heren: wordt 
ingevoerd vanaf seizoen 2024-25 voor alle 
wedstrijden bij de Liga Heren. De vergoeding 
van de videoref is dezelfde als die van de 1e en 
2e ref. 

2.5. Linde Martens werd -na voorstel door NSC- 
door CEV / FIVB weerhouden om deel te 
nemen aan de cursus voor internationaal 
scheidsrechter in Sofia einde april. 
 

3. LIGD 
 

3.1. Leo meldt dat de raad van bestuur tijdens 
vorige vergadering akkoord ging dat ook de liga 
dames zou kunnen uitbreiden naar 12 ploegen.  
Dit jaar wordt verwacht dat twee ploegen 
zouden stijgen naar de Liga vanuit Nat1D zodat 
de twee dalers ’gecompenseerd’ worden. Gelet 

1.4. Les règlements des coupes (Coupe de Belgique 
et Coupe Interfédérale) sont approuvés. 

1.5. Les compétitions des séries nationales 
(également pour les deux ligues) débutent le 
week-end des 21 et 22 septembre.  

1.6. La Super Coupe se jouera le week-end des 14 
et 15 septembre (on cherche un organisateur 
unique pour les deux matches entre les 
champions et les vainqueurs de la Coupe de la 
saison 2023-24). L'organisation sera assurée 
par Topvolley Belgium en concertation avec les 
deux ligues. 

 
2. CNA ( points envoyés par Arturo Di Giacomo 

par mail) 
 
2.1. Problème des polos des arbitre: le problème 

des prix de vente et de la distribution des 
nouveaux polos a été expliqué plus en détail 
par Arturo Di Giacomo lors de la réunion 
précédente. Les prix de vente des polos 
proposés par Volley Vlaanderen ne tiennent 
pas compte du sponsoring reçu de la Loterie 
Nationale. Paul signale qu'il s'agit d'un 
dossier à traiter par la Commission des 
Dossiers Nationaux. Paul signale que Stijn 
Van Kerckhove est toujours directeur 
général par intérim et qu'il représente Volley 
Vlaanderen au sein de cette commission 
jusqu'au 1er juin 2024. Après le 1er juin, ce 
sera Filip Buijs. 

 
2.2. Un rapport de la réunion de la commission du 

26/03 a été transmis pour traduction au 
secrétariat de Volley Belgium mais n'a 
apparemment pas été distribué aux directeurs. 

2.3. Le conseil approuve le paiement des 
arbitres dans les séries nationales 
uniquement par virement à l'avance sur le 
compte des arbitres. Il est demandé aux 
arbitres de soumettre leurs notes de frais au 
moins trois jours ouvrables avant le match 
afin de permettre aux clubs de disposer d'un 
délai suffisant pour effectuer le paiement. 

2.4. Vidéo-challenge dans la ligue masculine : 
sera introduit à partir de la saison 2024-25 
pour tous les matches de la ligue masculine. 
La rémunération de l'arbitre vidéo sera la 
même que celle du 1er et du 2e arbitre. 

2.5. Linde Martens a été retenu - après 
proposition de la CNA - par la CEV / FIVB 
pour participer au cours international 
d'arbitrage à Sofia à la fin du mois d'avril. 

 
3. LIGD 
 
3.1. Leo indique que le conseil d'administration a 

décidé, lors de sa dernière réunion, que la ligue 
féminine pourrait également passer à 12 équipes.  
Cette année, on s'attend à ce que deux équipes 
montent en Ligue depuis la Nat1D, de sorte que 
les deux descendants soient « compensées ». 



 

3 
 

beide ploegen belangrijke investeringen 
moeten doen om te voldoen aan de 
homologatieregels voor Liga zal er komend 
seizoen 24-25 uitzonderlijk geen daler zijn uit 
de LigD.  

3.2. Leo vraagt aan de aanwezigen om na te 
denken over het steeds groter wordende niveau 
verschil tussen de competities in de Liga 
Dames en de 1e Nationale. Guy antwoordt dat 
dit inderdaad een vaststelling is maar dat de 
invoering van een licentiesysteem bij de liga’s 
dit in de hand werkt. Er zou moeten gestreefd 
worden naar een invoering van een 
licentiesysteem welke trapsgewijze de clubs 
zou kunnen laten groeien en begeleiden naar 
het niveau van de liga’s. 

 
4. VARIA 
 
4.1. Luc meldt dat voor de Liga Heren de afwijking op 

de CAO met betrekking tot het aantal 
professionele spelers werd toegestaan door de 
overheid. 

4.2. Op vraag van Leo waarom er geen bekers en 
medailles worden voorzien vanuit Volley Belgium 
bij de laatste wedstrijd in de play-offs wordt 
gemeld dat dit beslist werd tijdens de raad van 
bestuur in mei 2023. Doel van deze wijziging was 
om de moeilijkheden en warrige toestanden bij 
de ceremonie protocollaire bij het einde van de 
laatste play-offwedstrijd (met een overhandiging 
van medailles en een schaal door de federatie, 
met een overhandiging van beker door de liga) te 
vermijden. De kampioenen van alle nationale 
reeksen (dus inclusief liga’s) worden door Volley 
Belgium ook uitgenodigd op de 
kampioenenviering van Volley Belgium midden 
juni. Vanuit Volley Belgium wordt wel het CEV 
Champions Leagueticket overhandigd. 

4.3. De bevraging van de clubs uit de nationale 
reeksen dient te gebeuren voor de bekendmaking 
van stijgers/dalers in seizoen 2024-25. Dit wordt 
opnieuw op de agenda gezet van de vergadering 
rvb Volley Belgium in mei 2024. 

4.4. Einde 2023 werden de mensen van Clubee 
ontvangen door de raad van bestuur Volley 
Belgium. Clubee nam intussen Fedinside over. 
Volley Vlaanderen engageerde zich om dit bedrijf 
ook de kans te geven een presentatie te doen 
voor de mensen van Volley Vlaanderen als 
opvolger van Volley Admin. Sinds meer dan 1 
jaar weten we dat Volley Admin na komend 
seizoen niet meer zal ondersteund worden en dat 
bijgevolg dringend moet uitgekeken worden naar 
vervanging. Eén uniek en uniform systeem voor 
zowel Volley Vlaanderen als FVWB zou veel 
moeilijkheden kunnen besparen en dus 
waarschijnlijk veruit de goedkoopste oplossing 
zijn. Eén systeem draagt ook de voorkeur weg 
van MNC en FVWB. Paul gaf aan dat hieraan 
nog geen gevolg werd gegeven gelet de 

Étant donné que les deux équipes doivent faire 
des investissements importants pour satisfaire 
aux règles d'homologation de la Ligue, il n'y aura 
exceptionnellement aucun descendant de la LigD 
la saison prochaine 24-25.  

3.2. Leo demande aux personnes présentes de 
réfléchir à la différence de niveau de plus en plus 
importante entre les compétitions de la Ligue 
Dames et la 1ère Nationale. Guy répond que 
c'est effectivement un constat mais que 
l'introduction d'un système de licence entre les 
ligues favorise ce phénomène. Des efforts 
devraient être faits pour introduire un système de 
licence qui permettrait aux clubs de se 
développer de manière graduelle et les guiderait 
vers le niveau des ligues. 

 
4. DIVERS 
 
4.1. Luc signale que pour la ligue masculine, la 

dérogation à la CCT concernant le nombre de 
joueurs professionnels a été autorisée par le 
gouvernement. 

4.2. Lorsque Leo demande pourquoi Volley Belgium 
ne fournit pas de coupes et de médailles lors du 
match final des play-offs, il est répondu que cela 
a été décidé lors du conseil d'administration de 
mai 2023. Le but de ce changement était d'éviter 
les difficultés et les situations confuses lors de la 
cérémonie protocolaire à la fin du dernier match 
de play-off (avec une remise de médailles et 
d'une coupe par la fédération, avec une remise 
de coupe par la ligue). Les champions de toutes 
les séries nationales (y compris les ligues) sont 
par ailleurs invités par Volley Belgium à la fête 
des champions de Volley Belgium à la mi-juin. 
Cependant, le ticket pour la CEV Champions 
League sera remis par Volley Belgium. 

 
4.3. L'enquête auprès des clubs de la série nationale 

devrait être effectuée avant l'annonce des 
montées/descentes pour la saison 2024-25. Ceci 
sera à nouveau mis à l'ordre du jour du CA 
Volley Belgium en mai 2024. 

4.4. Fin 2023, des personnes de Clubee ont été 
reçues par le conseil d'administration de Volley 
Belgium. Clubee a repris Fedinside dans 
l'intervalle. Volley Vlaanderen s'était engagée à 
donner à cette entreprise l'occasion de se 
présenter aux staff de Volley Vlaanderen comme 
successeur de Volley Admin. Depuis plus d'un 
an, nous savons que Volley Admin ne sera plus 
supporté après la saison prochaine et qu'il est 
urgent de le remplacer. Un système unique et 
uniforme pour Volley Vlaanderen et FVWB 
permettrait d'éviter beaucoup de problèmes et 
serait donc de loin la solution la plus 
économique. MNC et FVWB préfèrent 
également un système unique. Paul a indiqué 
qu'il n'y avait pas encore eu de suivi, étant 
donné les problèmes administratifs et 
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bestuurlijke en organisatorische problematiek 
binnen de Vlaamse federatie. 

 

RAAD VAN BESTUUR 
 

Bij het begin van de raad van bestuur vraagt Luc 
Haegemans (nieuwe voorzitter Volley 
Vlaanderen en toegevoegd aan de rvb door het 
bestuursorgaan van Volley Vlaanderen als extern 
expert binnen deze vergadering) om een 
ordemotie in te dienen. Luc haalt aan dat de 
huidige situatie qua stemgerechtigden voor 
Volley Vlaanderen in de raad van bestuur Volley 
Belgium niet geheel conform ‘de afspraken en de 
gentlemen’s agreement’ zou zijn. Volley 
Vlaanderen beschikt immers door het doen 
schrappen door Volley Vlaanderen van de heer 
Jean-Paul De Buysscher als bestuurder Volley 
Belgium (na zijn ingediende ontslag uit alle 
functies in december 2022) tijdens de Algemene 
Vergadering van juni 2023 over slechts twee 
stemmen. Op vraag van Guy in juni 2023 werd 
door Volley Vlaanderen toen geoordeeld dat –
gelet de vele interne moeilijkheden en 
strubbelingen binnen VV- op dat ogenblik geen 
derde kandidaat zou voorgedragen worden. Om 
deze situatie nogmaals duidelijk te stellen naar 
de nieuwe collega’s binnen de raad van bestuur 
Volley Belgium stuurde Guy op 2/4/2024 met 
betrekking tot het aantal stemgerechtigden een 
mail om deze situatie te verduidelijken. Paul 
Lagae bevestigde de juistheid van deze stelling. 
Door de huidige vraag via de ordemotie om alsnog 
toch een bijkomende stem toe te kennen 
antwoordt Guy dat deze vraag geheel in strijd is 
met de statuten van Volley Belgium en dat 
onmogelijk een derde stemgerechtigde kan 
toegekend worden (deze situatie is immers bekend 
sinds 10 maanden en werd ook opnieuw bevestigd 
via de mail op 2 april 2024). Dit kan, indien Volley 
Vlaanderen dit wenst, opnieuw geregulariseerd te 
worden tijdens de Algemene Vergadering van Juni 
2024. Tot dan zijn er dus slechts twee 
stemgerechtigden voor Volley Vlaanderen in de 
raad van bestuur Volley Belgium. Luc meldt 
hieromtrent ook gebeld te hebben met Philip 
Berben en Willy Bruninx en dat beide ex-
voorzitters het bestaan van een gentlemen’s 
agreement zouden bevestigen. Guy reageert dat 
tijdens de afgelopen 10 maanden deze 
ongelijkheid in gewicht / stemmen nooit een 
probleem geweest is en dus steeds gepraat werd 
vanuit een paritaire samenstelling met gelijk 
gewicht. Maar in geval van officiële stemmingen 
kan er niet anders gehandeld worden. 
 
Luc en de 2 huidige bestuurders namens Volley 
Vlaanderen zijn het hiermee niet eens, en blijven 
overtuigd van het bestaan van een gentlemen’s 
agreement, en dit sinds vele jaren. Luc dreigt er 
daarom mee om, in naam van Volley Vlaanderen, 
de samenwerking met Volley Belgium en de FVWB 

organisationnels au sein de la fédération 
flamande. 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 

Au début de la réunion du conseil 
d'administration, Luc Haegemans (nouveau 
président de Volley Vlaanderen et ajouté par la 
direction de cette aile au CA en tant qu'expert 
externe) demande une motion d'ordre. Luc 
estime que la situation actuelle en termes de 
droits de vote pour Volley Vlaanderen au sein du 
conseil d'administration de Volley Belgium ne 
serait pas tout à fait conforme aux « accords et 
au gentlemen's agreement ». En effet, en raison 
de la révocation, lors de l’AG de juin 2023, par 
Volley Vlaanderen de M. Jean-Paul De 
Buysscher en tant qu'administrateur de Volley 
Belgium (suite à sa démission, soumise en 
décembre 2022, de tous ses fonctions), Volley 
Vlaanderen ne dispose que de deux voix à 
l'Assemblée Générale de juin 2023. A la 
demande de Guy en juin 2023, Volley 
Vlaanderen a estimé qu'étant donné les 
nombreuses difficultés et luttes internes au sein 
de VV, aucun troisième candidat ne serait 
nommé à ce moment-là. Afin de clarifier cette 
situation auprès des nouveaux collègues du 
conseil d'administration de Volley Belgium, Guy a 
envoyé un e-mail le 2/4/2024 concernant le 
nombre de votants pour clarifier cette situation. 
Paul Lagae a confirmé l'exactitude de cette 
déclaration. 
En raison de la question actuelle via la motion 
d’ordre d'accorder encore un vote 
supplémentaire, Guy répond que cette question 
est complètement contraire aux statuts de 
Volley Belgium et qu'il est impossible 
d'accorder un troisième droit de vote (après 
tout, cette situation est connue depuis 10 mois 
et a également été reconfirmée par courrier le 2 
avril 2024). La situation peut, si Volley 
Vlaanderen le souhaite, être régularisée à 
nouveau lors de l'assemblée générale de juin 
2024. D'ici là, il n'y a donc que deux membres 
votants pour Volley Vlaanderen au sein du 
conseil d'administration de Volley Belgium. Luc 
indique qu'il a également téléphoné à Philip 
Berben et Willy Bruninx à ce sujet et que les 
deux ex-présidents confirmeraient l'existence 
d'un gentlemen's agreement. Guy répond qu'au 
cours des 10 derniers mois, cette disparité de 
poids/votes n'a jamais posé de problème et qu'il 
a donc toujours été question d'une composition 
paritaire à poids égal. Mais dans le cas des 
votes officiels, il n'y a pas d'autre solution. 
Luc et les deux administrateurs actuels de Volley 
Vlaanderen ne sont pas d'accord et restent 
convaincus de l'existence d'un gentlemen's 
agreement, et ce depuis de nombreuses années. 
Luc menace donc, au nom de Volley Vlaanderen, 
d'annuler complètement la collaboration avec 
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volledig op te zeggen. Luc meldt dat de financies 
voor de federatie vooral komen uit Sport 
Vlaanderen en dus ook niet meer zullen gedeeld 
worden. Volgens hem is de samenwerking binnen 
Volley Belgium vervolgens een ‘lege’ doos. Claude 
repliceert hierop dat deze chantage vanuit Volley 
Vlaanderen niet aanvaardbaar is en zeker geen 
goed begin voor een constructieve samenwerking 
op langere termijn van de nieuwe bestuursploeg. 
Niemand mag of kan het bestuur van een federatie 
immers dwingen om zijn eigen statuten te 
overtreden. 
Met als enige doel een verder constructief 
verloop te kennen van de vergadering en tegelijk 
de samenwerking tussen Volley Belgium, FVWB 
en Volley Vlaanderen niet op te blazen, stelt 
Denis Van Bever namens FVWB (na een korte 
onderbreking van de vergadering) voor dat hij 
zich zou onthouden bij de stemming. Zodat ook 
FVWB twee geldige stemmen zou uitbrengen en 
er vervolgens een gelijkheid is van stemmen 
tussen beide subfederaties. Denis licht de 
beslissing van FVWB toe en meldt uitdrukkelijk 
dat deze beslissing een uiting is van de wil tot 
samenwerken vanuit FVWB en dat hij hoopt dat 
dit dus wederzijds zal zijn. De bestuurders en 
experts namens Volley Vlaanderen spreken hun 
waardering uit voor deze geste vanwege de 
bestuurders namens FVWB. 

 
1. Financiën 

 
1.1. Het boekjaar 2023 wordt afgesloten met een 

verlies van ongeveer 15 Keur. Dit omwille van een 
niet-gebudgetteerde uitgave door Volley Belgium 
als deelname aan het project van de Liga Heren 
mbt de samenwerking met Nederland. Kosten ons 
gefactureerd door Hypercube, het bedrijf dat 
hiervoor door de Liga onder de arm werd 
genomen. 

1.2. Budget 2024 wordt voorgesteld aan de raad van 
bestuur. Met een omzet van 100 Keur is het 
budget van Volley Belgium natuurlijk beperkt. 

 
2. VARIA 

 
2.1.  Aanduiding CEV Supervisors (te melden tegen 

15/04 aan CEV) 
De bestaande lijst met supervisors werd door 
Volley Belgium tijdig doorgegeven aan CEV. Op 
vraag van de raad van bestuur werd de te laat 
ontvangen kandidatuur van Peter Van Speybroeck 
in extremis nog toegevoegd. 
Op vraag van Johan Van Riet en Paul Lagae 
tijdens de rvb van 18/04/2024 namens Volley 
Vlaanderen dienen 3 supervisors voor komend 
seizoen van de lijst geschrapt te worden ‘wegens 
niet meer actief binnen het bestuursorgaan van 
Volley Vlaanderen’ (Jean-Paul De Buysscher, 
Frank Desmet en Dirk Cocquyt). Guy meldt dat 
Volley Belgium hierdoor zijn quotum (10 
supervisors) niet opvult. Luc Haegemans meldt 

Volley Belgium et la FVWB. Luc ajoute que les 
finances de la fédération proviennent 
principalement de Sport Vlaanderen et qu'elles 
ne seront donc plus partagées. Selon lui, la 
collaboration avec Volley Belgium est donc une 
boîte « vide ». Claude rétorque que ce chantage 
de la part de Volley Vlaanderen n'est pas 
acceptable et ne constitue certainement pas un 
bon départ pour une coopération constructive à 
long terme de la nouvelle équipe du conseil 
d'administration. Après tout, personne ne devrait 
ou ne peut forcer le conseil d'administration d'une 
fédération à violer ses propres statuts. 
Dans le seul but de s’assurer du déroulement 
constructif de la réunion et en même temps de ne 
pas mettre en danger la coopération entre Volley 
Belgium, FVWB et Volley Vlaanderen, Denis Van 
Bever au nom de FVWB a suggéré (après une 
courte suspension de la réunion) qu'il 
s'abstiendrait du vote. Ainsi, la FVWB émettrait 
également deux votes valables et il y aurait alors 
égalité de votes entre les deux sous-fédérations. 
Denis explique la décision de la FVWB et 
mentionne explicitement que cette décision est 
l'expression de la volonté de coopération de la 
FVWB et qu'il espère qu'elle sera réciproque. Les 
directeurs et les experts parlant au nom de Volley 
Vlaanderen expriment leur appréciation pour ce 
geste des administrateurs de la FVWB. 

 
1. Les finances 
 
1.1. L'exercice 2023 s’est clôturé avec une perte 

d'environ 15 Keur. Ceci est dû à la participation 
non budgétée de Volley Belgium au projet de la 
Ligue Hommes concernant la coopération avec 
les Pays-Bas. Les coûts nous sont été facturés 
par Hypercube, la société engagée par la Ligue 
à cet effet. 
 

1.2. Le budget 2024 est proposé au conseil 
d'administration. Avec un chiffre d'affaires de 100 
Keur, le budget de VB est naturellement limité.  

 
2. VARIA 
 
2.1. Désignation des superviseurs du CEV (liste à 

soumettre à la CEV au plus tard le 15/04) 
La liste existante des superviseurs a été 
transmise par Volley Belgium à la CEV dans les 
délais. A la demande du CA, la candidature 
tardive de Peter Van Speybroeck y a été 
ajoutée in extremis. 
Au nom de Volley Vlaanderen, Johan Van Riet et 
Paul Lagae demandent au CA du 18/04/2024 de 
retirer de la liste 3 superviseurs 'parce qu'ils ne 
sont plus actifs au sein de l'organe directeur de 
Volley Vlaanderen' (Jean-Paul De Buysscher, 
Frank Desmet et Dirk Cocquyt). Guy signale que 
cela signifie que Volley Belgium ne remplira pas 
son quota (10 superviseurs). Luc Haegemans 
signale qu'il prendra contact avec Nadine 
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Nadine Strobbe te zullen contacteren: nieuw lid 
van bestuursorgaan Volley Vlaanderen en 
mogelijks geïnteresseerd in deze functie.  

2.2. Aanduiding kandidaten voor een CEV functie en 
mandaat 2024-2028 
Er werden 5 kandidaturen ontvangen op een 
correcte wijze conform de voorschriften van CEV: 
 
Voor de Board of Administration CEV: 

o Luc Haegemans 
o Geert De Dobbeleer (hier zetelend sinds 

2024) 
Voor de ERC – European Referee Commission: 

o Arturo Di Giacomo 
Voor de ECC – European Cups Commission  

o Claude Kriescher 
Voor de EFC – European Financial Commission 

o Guy Juwet 
 
Guy legt de regels van de (geheime) stemming 
nogmaals uit:  

o Er zijn zeven geldig uit te brengen stemmen 
o Weerhouden zijn die kandidaten die met 

minimaal 50% van de stemmen achter zich 
o Ongeldige of blanco stemmen worden niet 

meegeteld 
 
Namens Volley Vlaanderen stelt Luc 
Haegemans dat zij zich expliciet verzetten tegen 
de aanduiding van Geert De Dobbeleer als 
vertegenwoordiger van Volley Belgium binnen 
CEV. Luc licht vervolgens het standpunt van 
Volley Vlaanderen toe. Op de eerste plaats is de 
kandidatuur van Geert De Dobbeleer in strijd met 
de interne regels van het CEV zelf. Immers daar 
wordt uitdrukkelijk bepaald dat de kandidatuur 
van personen die een juridisch geschil hebben 
lopen tegen de federatie, of ooit een geschil 
tegen de federatie bij een rechtbank hebben 
ingediend, niet in aanmerking komen voor een 
bestuursmandaat. Vervolgens maakt Luc 
duidelijk dat hij sinds zijn aanstelling als 
voorzitter van Volley Vlaanderen, verschillende 
concrete gevallen van mismanagement en 
overtreding van bevoegdheid heeft vastgesteld 
uit hoofde van Geert De Dobbeleer, die de 
toestand van de federatie danig in gevaar 
hebben gebracht.  Daarom, en ook omwille van 
puur deontologische redenen, is de steun voor 
een kandidatuur van Geert voor eender welke 
functie bij het CEV, voor de bestuurders en 
experts van Volley Vlaanderen een NO GO. 
Claude en Guy argumenteren dat het wegvallen 
van een mogelijke Belgische vertegenwoordiging 
binnen de raad van bestuur van CEV een 
duidelijke stap terug is en een verlies voor Volley 
Belgium. Claude en Guy weerleggen dat Geert 
als algemeen directeur Volley Vlaanderen als 
enige kan verantwoordelijk geweest zijn voor 
een aantal anomalieën binnen de organisatie 
gelet een groot deel van het budget Volley 
Vlaanderen gelinkt is aan Topvolley Belgium 

Strobbe : nouvelle membre de l'organe directeur 
de Volley Vlaanderen et éventuellement 
intéressée par cette fonction.  

2.2. Nomination de candidats pour un poste / un 
mandat CEV 2024-2028 
5 candidatures ont été reçues en bonne et due 
forme conformément au règlement de la CEV : 

 
Pour le Board of Administration CEV : 

o Luc Haegemans 
o Geert De Dobbeleer (titulaire depuis 2024) 
 

Pour l'ERC - Commission européenne d'arbitrage : 
o Arturo Di Giacomo 

Pour l'ECC - Commission des Coupes d'Europe  
o Claude Kriescher 

Pour l'EFC - Commission financière européenne 
o Guy Juwet 

 
Guy explique à nouveau les règles du vote 

(secret) :  
o Il y a sept votes valables à exprimer 
o Sont réservés les candidats qui ont obtenu 

au moins 50% des voix. 
o Les votes invalides ou blancs ne sont pas 

comptabilisés. 
 

Au nom de Volley Vlaanderen, Luc Haegemans 
déclare qu'ils s'opposent explicitement à la 
désignation de Geert De Dobbeleer comme 
représentant de Volley Belgium au sein de la 
CEV. Luc explique ensuite la position de Volley 
Vlaanderen. Tout d'abord, la candidature de 
Geert De Dobbeleer est contraire au règlement 
interne de la CEV elle-même. En effet, il y est 
explicitement stipulé que la candidature de 
personnes ayant un litige juridique en cours 
contre la fédération, ou ayant déjà déposé un 
litige contre la fédération auprès d'un tribunal, 
n'est pas éligible pour un mandat au sein du 
conseil d'administration. Ensuite, Luc précise que 
depuis sa nomination en tant que président de 
Volley Vlaanderen, il a identifié plusieurs cas 
concrets de mauvaise gestion et de violation 
d'autorité de la part de Geert De Dobbeleer, qui 
ont grandement mis en péril l'état de la 
fédération.  Par conséquent, et également pour 
des raisons purement déontologiques, soutenir la 
candidature de Geert à tout poste au sein de la 
CEV est un NO GO pour les administrateurs et 
les experts de Volley Vlaanderen. 
 
Claude et Guy affirment que la suppression d'une 
éventuelle représentation belge au sein du 
conseil d'administration de la CEV constitue un 
net recul et une perte pour Volley Belgium. 
Claude et Guy réfutent que Geert, en tant que 
directeur général de Volley Vlaanderen, ne 
puisse être le seul responsable d'un certain 
nombre d'anomalies au sein de l'organisation, 
étant donné qu'une grande partie du budget de 
Volley Vlaanderen est liée à Topvolley Belgium 
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(buiten bevoegdheid van Geert DD) en dat er 
toch steeds geopereerd wordt onder leiding en 
toezicht van een voorzitter en financieel 
beheerder. 
 
Luc en Gerrit repliceren daarop dat Geert in het 
verleden wel degelijk belangrijke betalingen 
namens TopVolley Belgium heeft uitgevoerd, en 
dit duidelijk buiten zijn bevoegdheid als 
algemeen directeur én zonder medeweten van 
de toenmalige bestuurders van Volley 
Vlaanderen. Er was bv in juli 2023 een storting 
van 500.000 € naar het CEV vanuit middelen die 
daarvoor niet bestemd waren. De toenmalige 
RvB was daarvan niet op de hoogte, en Johan 
Van Riet heeft daarom aan de alarmbel 
getrokken bij de andere bestuurders. Volgens 
Luc was er trouwens gedurende vele jaren een 
compleet gebrek aan transparantie van de kant 
van Geert De Dobbeleer, zodat het bestuur niet 
kon controleren en reageren. Het is slechts na 
de aanstelling van Johan Van Riet als financieel 
beheerder van Volley Vlaanderen, dat er met 
mondjesmaat informatie naar boven is gekomen, 
en dat de ware toedracht van de moeilijke 
financiële situatie van Volley Vlaanderen aan het 
daglicht is gekomen. 
 
Opdat Volley Belgium toch in staat zou zijn om 
een kandidaat af te vaardigen naar de RvB van 
het CEV, suggereert Luc dat Guy Juwet zich 
kandidaat zou stellen. Guy reageert daarop door 
te stellen dat dergelijk mandaat niet zou passen 
binnen zijn huidige professionele tijdsbesteding. 

 
Na discussie wordt overgegaan tot stemming. Het 
resultaat van de stemming geeft dat noch Luc 
Haegemans, noch Geert De Dobbeleer voor de 
board of Administration weerhouden zijn voor 
voordracht door Volley Belgium (onvoldoende 
stemmen). De voordracht van Arturo, Claude en 
Guy werd met eenparigheid goedgekeurd. 
 

2.3. Schulden van Volley Vlaanderen ten opzichte van 
Volley Belgium / CEV omwille van de organisatie 
van het EK 2023. 
Op vraag van Guy om een concrete regeling te 
krijgen voor de achterstallige verschuldigde 
sommen ( deels nog op de vervaldag van 
1/11/2023 en integraal op de vervaldag van 
1/3/2024!) antwoorden Gerrit en Luc dat zij op 
veertien dagen tijd geen orde kunnen scheppen in 
een situatie welke door het vorige bestuur is 
achtergelaten.  Guy meldt dat nooit enige concrete 
oplossing geboden werd door het vorige 
bestuursorgaan noch een antwoord gegeven op 
de vele schriftelijke en mondelinge gestelde 
vragen. Het geduld van CEV geraakt op en de 
hele Belgische federatie wordt in een negatief 
daglicht gesteld. Dit moet absoluut opgelost 
worden: in eerste instantie om 
invorderingsprocedures vanuit CEV te ontlopen 

(hors de la compétence de Geert DD) et qu'après 
tout, les opérations sont toujours gérées et 
supervisées par un président et un directeur 
financier. 
 
Luc et Gerrit répondent que dans le passé, Geert 
a effectué d'importants paiements au nom de 
TopVolley Belgium qui étaient clairement en 
dehors de son autorité en tant que directeur 
général, et à l'insu des administrateurs de Volley 
Vlaanderen de l'époque. Par exemple, en juillet 
2023, un transfert de 500 000 euros à la CEV a 
été effectué à partir de fonds qui n'y étaient pas 
destinés. Le conseil d'administration de l'époque 
n'était pas au courant, et Johan Van Riet a donc 
dû tirer la sonnette d'alarme auprès des autres 
administrateurs. En fait, selon Luc, pendant de 
nombreuses années, Geert De Dobbeleer a fait 
preuve d'un manque total de transparence, de 
sorte que le conseil d'administration n'a pas pu 
exercer de contrôle et réagir. Ce n'est qu'après la 
nomination de Johan Van Riet en tant que 
directeur financier de Volley Vlaanderen que les 
informations ont peu à peu fait surface et que les 
faits réels de la situation financière difficile de 
Volley Vlaanderen ont été révélés. 
 
 
Afin que Volley Belgium puisse néanmoins 
déléguer un candidat au CA de la CEV, Luc 
propose que Guy Juwet se porte candidat. 
Guy répond qu'un tel mandat n'est pas 
compatible avec son emploi du temps 
professionnel actuel. 

 
Après discussion, il est procédé à un vote. Le 
résultat du vote indique que ni Luc Haegemans 
ni Geert De Dobbeleer ne sont retenus en vue 
d'une nomination par Volley Belgium pour le 
Board of Administration (nombre de voix 
insuffisant). La nomination d'Arturo, Claude et 
Guy est approuvée à l'unanimité. 

 
2.3. Dettes de Volley Vlaanderen envers Volley 

Belgium / CEV suite à l'organisation du 
Championnat d'Europe 2023. 
En réponse à la demande de Guy d'un 
règlement concret des retards encourus des 
sommes dues (en partie la somme due au 
1/11/2023 et la totalité de la somme due au 
1/3/2024 !), Gerrit et Luc répondent qu'en 
quinze jours ils ne pouvaient pas créer de 
l’ordre dans la situation laissée par le précédent 
comité directeur.  Guy rapporte qu'aucune 
solution concrète n'a jamais été proposée par 
l'ancien comité directeur, ni aucune réponse 
donnée aux nombreuses questions écrites et 
orales posées. La patience de la CEV est à 
bout et la fédération belge tout entière est 
montrée du doigt. Il faut absolument résoudre 
ce problème : d'abord pour éviter des 
procédures de recouvrement auprès de la CEV 
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(met bijkomende kosten maar ook om Volley 
Belgium terug positieve uitstraling te geven binnen 
CEV. 
 

Volgende vergaderingen  
 

• AV : do 20/06 

• RvB: do 16/05 – 19u30 – EVC 

(avec des coûts supplémentaires) mais aussi 
pour redonner à Volley Belgium une image 
positive au sein de la CEV. 

 
Prochaine réunion  
 

• AG : jeudi 20/06 

• CA : jeudi 18/04 - 19h30, EVC 

Verslag/ rapport : Guy Juwet 
vertaling/ traduction: S. DE KEIJSER  


